
Zápis z Rady dětí 

11. 10. 2019 

 Řízení schůzky se poprvé ujal nový předseda Martin Rypl. 

 Na návrh paní Vaňkové byl schválen finanční příspěvek 

ve výši 2 000,- Kč na nákup keramické hlíny. 

 Rada dětí rozhodla věnovat výtěžek peněz za 1. sebraný 

kontejner papíru středisku pro postižené děti - Arpidě. 

 Děti byly vyzvány k podílení se na tvorbě nového 

školního časopisu, který by měl vycházet asi 1x za 3 

měsíce, ale v případě, že bude hodně příspěvků, tak i 

častěji. O názvu časopisu probíhá veřejné hlasování. 

 Dohodli jsme se na pokračování „Bláznivých dnů“ - první 

proběhne 31. 10. 2019 a bude na téma: Halloween. 

 Příští schůzka se uskuteční 22. 11. 2019 od 7.25 hodin 

v učebně přírodopisu (7.B). 
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